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To transfer funds between your existing Rakuten Securities Hong Kong Limited (“Rakuten Securities HK”) accounts:  
请按照以下步骤从现有乐天证券香港有限公司(“乐天证券香港”)账户之间转账： 
(1) Print this form; (1) 列印此表格； 
(2) Please legibly write all necessary information in print below, and   (2) 清晰及完整地填寫下列所需資料； 
(3) Sign the bottom. (3) 於表格下方親筆簽署。 
 
 
Please submit via mail to the address noted below, email to admin@sec.rakuten.com.hk or fax to (852)2119-0117. The request will begin to be 
processed within 2 business days upon receipt. Any requests to transfer funds to a third party will not be processed. In order to avoid any delays 
please review your information carefully before submitting. Rakuten Securities HK is not responsible for errors made by the account holder.  
填妥后请将表格邮寄至下方的位址、电邮至 admin@sec.rakuten.com.hk 或传真至(852)2119-0117。转账申请将会于收到表格后两个工作日内完
成处理。申请转账到第三者账户将不获处理。为避免延误，请阁下于提交表格前仔细检查己填写的资料。乐天证券香港不会因客户引致的错误而承
担任何责任。  
Account Holder(s) Information账户持有人资料 (Please complete in FULL必须完整填写)  
Account Holder(s) Name账户持有人名称  

 
 

 

 
 
Transfer 轉賬   
Transfer Funds Between Your Existing Rakuten Securities HK Accounts 
在现有乐天证券香港账户之间转账 

 
 FROM Existing Account No. 

支账帐号     
 TO Existing Account No. 

入账帐号   Transfer Amount 
转帐金额 

☐ USD 
☐ HKD 

  
       

  
Comments, if any 

如有任何意见  ☐ Close the pay account关闭支账帐戶  
   

 
 
Signature簽署  
I/we understand and accept that by signing below, I/we have requested for funds to 
be transferred out of my/our Rakuten Securities HK account and into another 
Rakuten Securities HK account in accordance with Rakuten Securities HK’s 
compliance and administrative procedures. I/we understand available margin must 
exist in order for funds to be transferred, as removal of funds may result in a 
margin call. I/we shall hold Rakuten Securities HK harmless of any and all claims 
regarding such funds transfer upon proper credit to the above named Rakuten 
Securities HK account. 
The exchange rate for USD against HKD and HKD against USD used in 
calculating the amount to be withdrawn are  USD1.00=HKD7.75 and 
HKD7.85=USD1.00 respectively, subject to changes in accordance with market 
conditions and without prior notice to client. 
The risk of loss in leveraged foreign exchange trading can be substantial. You may 
sustain losses in excess of your initial margin funds. Placing contingent orders, 
such as "stop-loss" or "stop-limit" orders, will not necessarily limit losses to the 
intended amounts. Market conditions may make it impossible to execute such 
orders. You may be called upon at short notice to deposit additional margin funds. 
If the required funds are not provided within the prescribed time, your position may 
be liquidated. You will remain liable for any resulting deficit in your account. You 
should therefore carefully consider whether such trading is suitable in light of your 
own financial position and investment objectives. Please read full risk warning. 
https://sec.rakuten.com.hk/en/risk-warning  
 

本人/吾等明白及同意在签署之后，本人/吾等要求根据乐
天证券香港的法务及行政程序把资金从本人/吾等的乐天
证券香港账户转账至另一个乐天证券香港账户。本人/吾
等明白账户内必须有足够的资金以作转账之用，因资金调
动有可能引致该账户出现追加保证金通知。若资金根据指
示正确地调动到乐天证券香港账户内，本人/吾等将不能
向乐天证券香港对有关的资金调动提出任何索偿。 
 
美元兑港元及港元兑美元的兑换率分别为 1 美元兑港币
7.75 元及港币 7.85 元兑 1 美元。乐天证券香港有权根据
当时的市场行情，更改以上的兑换率而无须预先通知客
户。 
杠杆式外汇交易的亏损风险可以十分重大。阁下所蒙受的
亏损可能会超过阁下的初始保证金款额。即使建立附带条
件的单子，例如「止损」或「限价」单，亦未必可以将亏
损限于阁下原定的金额。市况可能会令有关买卖指示无法
执行。阁下可能会在短时间内被要求存入额外保证金款
额。如果阁下未能在指定时间内提供所需的款额，阁下的
未平仓合约可能会被平仓。阁下将须为阁下的账户内因此
而出现的任何短欠数额负责。因此，阁下必须根据本身的
财务状况及投资目标，仔细考虑这种交易是否适合阁下。
请阅读风险警示全文。 
 https://sec.rakuten.com.hk/zh-hans/risk-warning   

In the event of any inconsistency between the English and Chinese version, the English version shall prevail. 
中文译本仅供参考，文义如与英文本有歧异，概以英文本为准。 

 
 

Primary Account Holder Signature 
主要账户持有人亲笔签署 

 
 

X 

  
Date (DD/MM/YYYY) 

日期（日/月/年） 

 
 

X 

 
 

 

 
Joint Account Holder Signature 

联名账户持有人亲笔签署 

 
 

X 

  
Date (DD/MM/YYYY) 

日期（日/月/年） 

 
 

X 

 
 

 

 

Tel 电话: +852 2119 0116 
Fax 传真: +852 2119 0117 

info@sec.rakuten.com.hk 
www.sec.rakuten.com.hk 

Unit 501, 5/F, Nexxus Building, 
41 Connaught Road Central, Hong Kong 
香港中环干诺道中 41 号盈置大厦 5 楼 501 室 

https://sec.rakuten.com.hk/en/risk-warning
https://sec.rakuten.com.hk/zh-hans/risk-warning
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